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Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en Recreatie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 27 juni 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: M. Verheggen-Penders 
Cie. griffier: E. Theunissen 
Leden:  W. Weerts(AB), B. Hardij(AB), M. Knubben(CDA), J. Blom(CDA), J. Pluijmen(CDA), J. Lebouille(CDA), G. Silverentand-Nelissen(VSP),  

F. Eurlings(VS), C. Jamin(VSP), C. Fulmer-Bouwens(PGP), R. Engels(PGP), K. Spoelstra(PGP)(tot 20.31u), N. Gilissen(VVD), T. Rooding(VVD) en  
M. Smeets-Vermariën(VVD)* 

College: J. Schrijen, C. Vankan, C. Bisschops en R. Meijers 
Directie: D. Renkens en B. Mennens 
Ambtenaren: --- 
 
Afwezig : L. Mlodzick(AB) en T. Peeters(VVD) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 
 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de aanwezigen van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 
De voorzitter deelt mee dat conform afstemming de fractie VVD vanavond andere zitplaatsen heeft in verband met 
de maximale bezetting aan de linker kant. 

2. Spreekrecht Burgers Voor het spreekrecht zijn geen aanmeldingen ontvangen. 

 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

Er wordt voorgesteld de agenda als volgt te wijzigen: 

 voorstel college betreffende voorbereiding energietransitie/duurzaamheidsbeleid te behandelen als agendapunt 

5; 

 voorstel college betreffende resultaten meicirculaire gemeentefonds te behandelen als agendapunt 6.a; 

 raadsinformatiebulletin (22) Evaluatie kerststad Valkenburg aan de Geul 2017 te behandelen als agendapunt 7.c 

 het op maandag 25 juni jl. aan de raad verzonden raadsinformatiebulletin (24) aanpassing aanvraagprocedure 

voor subsidies wordt - gezien de korte voorbereidingstijd - geagendeerd voor de commissie EFTR van 12 

september a.s. 
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De gewijzigde agenda wordt vastgesteld.  

Voor de rondvraag zijn geen vragen ingediend. 

4. Voorstel college betreffende vaststellen 

jaarstukken dienstjaar 2017 

Inbreng eerste termijn lid M. Knubben. 
 
Beantwoording wethouder C. Bisschops inzake: verzoek aan fractie CDA om aanvullende vragen vooraf schriftelijk in 
te dienen. 
Reactie leden M. Knubben, C. Fulmer-Bouwens en W. Weerts. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 

5. Voorstel college betreffende 

voorbereiding energietransitie / 

duurzaamheidsbeleid 

Inbreng eerste termijn leden B. Hardij, G. Silverentand-Nelissen, K. Spoelstra en J. Pluijmen. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: tijdstip agendering raadsnota in verband met noodzaak ondersteuning, 
geen ambtelijke betrokkenheid, Klimaatwetgeving, verduurzaming energie en daartoe ondernomen acties op Zuid-
Limburgse schaal, Valkenburgse positie in verband met te weinig beschikbare capaciteit, plan van aanpak dient 
gereed te zijn voor 2021 in verband met nieuwe energievoorzieningen,grote gemeentelijke opgave, Omgevingswet 
erbij betrekken, scherpere formulering opdracht, opstarten verduurzamingsbeleid en energietransitie, toename 
benodigde financiële middelen, besluitvorming door de raad, werkwijze Driven by Value, duidelijkheid keuzes 
komende 3 jaar en de gevolgen daarvan voor de komende 20/30 jaar, vereiste grootschalige samenwerking ook over 
de gemeentegrenzen heen, essentiële betrokkenheid van netwerkbeheerders/toeleveranciers en inwoners, keuze 
voor Driven by Value in verband met belang netwerk/contacten/capaciteiten, inventarisatie op hoofdlijnen en 
nadere uitwerking zodat raad een afgewogen keuze kan maken, putting vanuit investeringsreserve milieu of vanuit 
algemene reserve, omvang investeringsreserve milieu, het in januari gepresenteerde verkennende onderzoek en de 
in eind maart geleverde scenariovariant, subsidiemogelijkheden voor energietransitie en aangenomen moties tijdens 
Algemene Ledenvergadering VNG-congres, voorbereidende werkzaamheden in verband met start energietransitie 
vanaf 1 januari 2019, belang samenwerking met andere gemeenten en partijen, aansluiten bij marktpartijen voor 
verduurzamingsprojecten. Het duurzaamheidsbeleid  regio Parkstad ligt klaar en wordt steeds verder vorm gegeven 
via meenemen raad in proces.  
 
Constateringen/toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 De wethouder wil graag zo snel mogelijk beginnen, maar daartoe is meer capaciteit en geld nodig. 

 Als de raad aangeeft op welke wijze de opdracht scherper geformuleerd dient te worden, dan ondersteunt de 

wethouder dit van harte.  

 Driven by Value heeft de mogelijkheden op hoofdlijnen geïnventariseerd en men is in staat dit vrij snel breder 

uit te werken. Hierdoor garandeert de wethouder dat de raad op 6 november a.s. een afgewogen besluit kan 

nemen over hoe de komende 3 jaar er gaan uitzien en bij welk scenario. 

 De investeringsreserve milieu is vrij breed gedefinieerd en er zitten voldoende middelen in, derhalve is het 

verantwoord hieruit te putten. 
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 Eind maart heeft de raad kennis genomen van de scenariovariant. Hierin staat wat de gemeente dient te doen 

om in 2050 helemaal energieneutraal te zijn of wat men moet doen om dit in 2040 te bereiken. De keuze is aan 

de raad. De huidige acties kosten € 10.000,00 of € 20.000,00 en waarschijnlijk € 50.000,00 tot € 100.000,00 op 

jaarbasis voor deze zaken. 

 Op dit moment verstrekt het Rijk geen bijdrage in de energietransitie. Tijdens het VNG-congres zijn moties 

aanvaard waarmee de noodzaak is aangegeven dat dergelijke zware gemeentelijke opgaven niet zonder 

Rijkssteun kunnen worden uitgevoerd. Of deze moties van invloed zijn weet de wethouder niet, maar hij hoopt 

dat de gemeente vanuit het gemeentelijke acres op termijn meer krijgt. 

 Om te kunnen aansluiten bij verduurzamingsprojecten dient de gemeente afdoende middelen te reserveren voor 

de komende jaren. 

 Het duurzaamheidsbeleid voor de regio Parkstad ligt klaar en wordt steeds verder vormgegeven. De gemeente 

Valkenburg aan de Geul zal proberen daar zoveel als mogelijk bij aan te sluiten. Maar er is capaciteit en geld 

nodig.  

 Driven by Value zal de raad tijdig meenemen in het proces zodat men vroegtijdig weet waar men voor de 

komende jaren aan moet denken. 

Reactie lid B. Hardij. 
 
Inbreng tweede termijn lid G. Silverentand-Nelissen. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: activiteiten verduurzaming door individuele burgers en bedrijven, 
indienen vergunningaanvraag door Sprookjesbos, aanleg zonneweide, energieneutraal pretpark, run op bureaus als 
Driven by Value en controle voortgang werkzaamheden Driven by Value. 
 
Toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 Inzake de activiteiten bij het Sprookjesbos omtrent de aanleg van de zonnepanelen is de vergunningaanvraag op 

dit moment nog niet helemaal e/o correct ingeleverd. Het college probeert hen daarbij zoveel als mogelijk te 

helpen, maar het Sprookjesbos is aan zet. 

 De wethouder is alert op de post meerwerk en zegt toe tijdig adequate stappen te ondernemen. Er wordt in elk 

geval maandelijks gerapporteerd hoeveel uren er verbruikt zijn. 

 Vanwege de grote vraag naar de kennis van bedrijven als Driven by Value, wil men graag op korte termijn 

vernemen of de gemeente gebruik wenst te maken van hun expertise. De wethouder vist niet graag achter het 

net. 

De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (hamerstuk). 
 

6.a Voorstel college betreffende resultaten 

meicirculaire gemeentefonds  

Inbreng eerste termijn leden G. Silverentand-Nelissen en M. Knubben. 
 
Beantwoording wethouder C. Bisschops inzake: betekenis tabel, politieke kadernota en speerpunten. 
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Constateringen/toezeggingen wethouder C. Bisshops: 

 In het laatste deel staat een tabel. Dit dient gelezen te worden als een aanpassing van de kadernota. De zaken 

die in de bijstelling van de Meicirculaire naar voren zijn gekomen zijn hierin verwerkt. 

 Er wordt nagekeken  waarom de raad pas vandaag kennis heeft kunnen nemen van de politieke kadernota.  

 De politieke kadernota is een richtlijn van hetgeen waarmee tot november een aantal getallen aan prioriteiten 

gekoppeld zijn. Het is de bedoeling om vanaf 2 juli a.s. door te gaan met het koppelen van getallen aan 

speerpunten en in aanloop naar 6 november a.s. overal een bedrag aan te koppelen. 

Reactie G. Silverentand-Nelissen. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn.  
 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 
 

6.b Voorstel college betreffende kadernota 

2018 – 2022 

Inbreng eerste termijn leden C. Fulmer-Bouwens, G. Silverentand-Nelissen en M. Knubben. 
 
Beantwoording wethouder C. Bisschops inzake: taakstelling € 100.000,00. 
 
Constateringen/toezeggingen wethouder C. Bisshops: 

 Het is niet toegestaan een structurele taakstelling uit de reserve te halen. Tevens is dit vanuit de provincie een 

vereiste. 

Beantwoording wethouder C. Vankan inzake:  
groenonderhoud, inzet € 200.000,00 voor bestek aanpassingen, maaien groen langs processie route, groenstroken die 
geen eigendom van de gemeente zijn, hooikoortspatiënten en bermonderhoud Hekerbeek.  
 
Constateringen/toezeggingen wethouder C. Vankan: 

 De wethouder is het met de vraagsteller eens dat er op sommige plekken niet goed gemaaid wordt.  

 Met de ontzorger vindt regelmatig overleg plaats en er is inmiddels actie ondernomen om de ontzorger erop te 

wijzen dat hetgeen in het bestek staat uitgevoerd dient te worden. Om de ontzorger op zaken aan te spreken 

wacht het college niet totdat de evaluatie heeft plaatsgevonden. 

 De zaken waar klachten over binnenkomen gaan grotendeels over punten die in het bestek beschreven zijn maar 

die niet goed uitgevoerd worden. Dit heeft niets te maken met de € 200.000,00 die was gereserveerd voor zaken 

die niet goed in het bestek waren opgenomen, waardoor het bestek moest worden aangepast. 

 In het bestek is opgenomen dat alle gemeentelijke groen ruim voor een processie gemaaid dient te worden. 

Helaas is dit misgegaan in Sibbe, want daar is de route van vorig jaar gemaaid. Om dit in de toekomst te 

voorkomen ontvangt de ontzorger reeds dit jaar de routes voor het volgende jaar. 

 Groenstroken die geen eigendom van de gemeente zijn maken geen onderdeel uit van het ontzorgingscontract. 
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Als er dringend gesnoeid moet worden spreekt de gemeente de eigenaren daar wel op aan. Als dit leidt tot 

onveilige situaties zorgt de gemeente ervoor dat de snoeiwerkzaamheden worden uitgevoerd waarna de 

eigenaar de rekening ontvangt. 

 De wethouder zorgt ervoor dat wordt nagegaan of de groenstroken langs de processie route van a.s. zondag goed 

gemaaid zijn. 

 De klachten van hooikoortspatiënten maken geen onderdeel uit van het ontzorgingscontract. Er is een 

beeldkwaliteit afgesproken en daar zijn hooikoortsklachten, de aanwezigheid van teken, ratten, etc. niet in 

opgenomen. 

Reactie leden G. Silverentand-Nelissen en B. Hardij. 
 
Er is geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 
 

6.c Informatieve vragen inzake de 
jaarstukken 2017 en de kadernota 2018, 
inclusief beantwoording door het college  

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben en G. Silverentand-Nelissen. 
 
Beantwoording wethouder C. Bisschops inzake: € 114.000,00 op pagina 6, personeelskosten Polfermolen, verkopen 
eigendommen, rekenexercitie en loonmutaties. 
 
Constateringen/toezeggingen wethouder C. Bisschops: 

 Het bedrag ad € 114.000,00 op pagina 6 is het bedrag dat door de Polfermolen aan de gemeente wordt 

doorberekend. Kijkende naar de wijze waarop zaken efficiënter kunnen worden aangepakt, zou het met 1 fte 

(ofwel € 50.000,00) mogelijk moeten zijn om dezelfde zaken af te handelen.  

 Als nu blijkt dat het mogelijk is zaken efficiënter aan te pakken, kan het zo zijn dat in het verleden (zoals bij de 

Bosdries) teveel betaald is. 

 De wethouder beaamt dat als de personeelskosten van de Polfermolen tegen het licht gehouden worden, er 

eventueel meer uit te halen valt. Dit punt wordt meegenomen.  

 Op dit moment heeft de gemeente zo weinig eigendommen dat het structurele bedrag van € 28.000,00 per jaar 

niet kan worden gehaald. Derhalve is ervoor gekozen het bedrag af te boeken en niet meer terug te laten 

komen.  

 De rekenexercitie sociaal domein loopt van € 400.000,00 tot ruim € 600.000,00 en dat bedrag is als het ware 

gemiddeld door daar elk jaar € 500.000,00 voor te reserveren. 

 De loonmutaties hebben geen betrekking op de gemeenteambtenaren omdat die een aparte cao hebben. 

Reactie lid M. Knubben. 
 
Beantwoording wethouder C. Vankan inzake: gemeentelijke eigendommen en scholen die leeg komen te staan. 
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Toezeggingen wethouder C. Vankan: 

 De gemeente heeft nog maar zo weinig eigendommen dat elk jaar € 28.000,00 niet gehaald wordt. De gemeente 

heeft enkele grote eigendommen (scholen die leeg komen te staan) op het moment dat die verkocht worden kan 

men in een keer een bedrag realiseren van bijvoorbeeld € 200.000,00, of de helft daarvan en als men twee 

gebouwen verkoopt is dat ook € 200.000,00. Het is boekhoudkundig zuiverder om die bedragen op het moment 

dat men ze realiseert terug te storten in de algemene reserve in plaats van elk jaar te moeten uitleggen dat de 

gemeente niet veel eigendommen heeft. Groen en landerijen worden vaker niet verkocht maar geruild met 

Limburgs Landschap of Staatsbosbeheer. Andere grote gemeentelijke eigendommen zijn: Kasteel Oost en het 

Pradoegebouw.  

 Het college hoopt niet dat er scholen leeg komen te staan en dat ze verkocht moeten worden, maar op het 

moment dat dit gebeurt levert het wel iets op. De opbrengst wordt dan wel gehaald, maar de maatschappelijke 

gevolgen zijn enorm. 

Reactie lid M. Knubben. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: sociaal domein, raming, opbouw bedragen en loonmutaties. 
 
Toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 De kostenstijgingen in het sociaal domein zijn met name veroorzaakt door een grotere vraag en doordat de 

arrangementen iets anders zijn ingedeeld en dat heeft nadelig uitgepakt voor de gemeente. Dit is niet eerder 

geconstateerd vanwege de behoorlijke achterstand in Maastricht. Op basis van de laatste cijfers is de prognose 

bijgesteld. Nu zijn de kosten voor de komende tijd inzichtelijk. 

 De raming kan worden doorgetrokken, maar men moet steeds uitgaan van zo actueel mogelijke gegevens. Als de 

vraag nog verder toeneemt, dient de raming over 2 jaar te worden bijgesteld. 

 Volgens de wethouder is de opbouw van de bedragen al inzichtelijk gemaakt en is de raad daarvan in kennis 

gesteld. De wethouder zegt toe nogmaals na te kijken wat de cijfers zijn en de raad daar zo spoedig mogelijk 

over te informeren. 

 De minister van binnenlandse zaken heeft onlangs toegezegd 10 miljoen extra ter beschikking te stellen voor de 

vergoedingen voor raadsleden van kleinere gemeenten en te kijken naar een structurele oplossing om de 

vergoeding te verhogen. 

Rectie lid M. Knubben. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: loonmutaties. 
 
Toezeggingen burgemeester J. Schrijen: 

 De burgemeesters worden betaald vanuit de BBRA, dat zijn Rijksschalen. Dit heeft gevolgen voor de 

gemeentelijke begroting. Uit allerlei discussies heeft de burgemeester vastgesteld dat het Rijk lang heeft 

stilgestaan en dat gemeenten en provincies al stapjes gemaakt hebben. In alle overheidssectoren let men op 
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elkaar, dus de burgemeester gaat ervan uit dat de vergoedingen bij gemeenten en provincies op termijn 

eveneens zullen worden bijgesteld. 

 
Rond 20.31 uur schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 20.43 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
 
Beantwoording wethouder C. Vankan inzake: cijfers rondom wegen, incidentele en structurele middelen voor wegen 
en ophoging bedrag. 
 
Toezeggingen wethouder C. Vankan: 

 Met lid M. Knubben is afgesproken tijdens een persoonlijk gesprek nader in te gaan op de cijfers ten aanzien van 

de wegen. 

 In het verleden werd incidenteel een bedrag uitgetrokken om iets aan het achterstallige onderhoud aan wegen 

te doen. Dat daarmee structureel geen onderhoud aan wegen gepleegd hoeft te worden klopt niet. De wegen 

worden almaar slechter en soms is een weg zo slecht dat ook de fundering kapot gaat. Dan blijft er niet veel 

over dan de weg helemaal te reconstrueren en dan is er sprake van kapitaalvernietiging. Het is de bedoeling met 

de € 705.000,00 eenmalig het achterstallige onderhoud weg te werken en daarna zou men eigenlijk elk jaar  

€ 800.000,00 moeten uitgeven aan wegen om de wegen op niveau te houden. Van de € 800.000,00 zit  

€ 500.000,00 in de begroting. De resterende € 300.000,00 vraagt het college in de politieke kaderbrief. 

 De ophoging met € 300.000,00 is een stevige kluif, maar in de vorige periode hebben commissie en raad het 

traject van het adaptieve wegbeheer doorlopen en het resultaat van al deze bijeenkomsten (ook met andere 

partijen) is de wens die nu voorligt. Als de raad dit bedrag niet beschikbaar stelt worden de wegen almaar 

slechter en worden kosten om de problemen te verhelpen hoger. 

Reactie lid M. Knubben. 
  
Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: € 30.000,00, raadsinformatiebijeenkomst over de marktconsultatie, 
werknemers van de Polfermolen, personeelsbestand Polfermolen en verandering samenstelling services Polfermolen. 
 
Toezeggingen wethouder R. Meijers: 

 De € 30.000,00 die is opgenomen is een schatting. Als de raadsinformatiebijeenkomst over de marktconsultatie 

een vervolg zou hebben gehad, had men met die € 30.000,00 daar handen en voeten aan kunnen geven. Nu dit 

er niet is, is voor wat betreft de marktconsulatie voorgesteld te kiezen voor variant B – om specifiek naar de 

woningbouw-variant te kijken – en daarnaast heeft de raad uitgesproken de maatschappelijke marktconsultatie 

erbij te betrekken. Maar daar is ook geld voor nodig, dat zal € 30.000,00 of iets meer zijn.  

 De opzet van het sociaal plan zoals het college dit in gedachten heeft is gedeeld met de OR en de bonden zijn 

erbij ingeschakeld. Als de medewerkers lid zijn van een vakbond kunnen zij daar een beroep op doen. Of het 

inschakelen van de vakbonden een verplichting is weet de wethouder niet. Dit wordt uitgezocht. 
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 Het totale personeelsbestand van de Polfermolen is inmiddels bekeken. Volgens het college zit er op dit moment 

weinig winst, in ieder geval niets dat rechtvaardigt om daar gigantisch in te snijden. Als men een verandering in 

de Polfermolen BV of de vormen die daaronder vallen zou bewerkstelligen, zou dat in ieder geval consequenties 

op dat niveau hebben. 

 De Polfermolen is een uitgebreid multifunctioneel complex, met de daarbij verplichte bezetting. Bij de 

Polfermolen zijn 67 personen werkzaam, maar zij werken niet fulltime. In totaal is dit 20 tot 24 fte. Het is dan 

ook niet verstandig hier enorm in te snijden. 

 Stel dat er een verandering in de samenstelling van de services van de Polfermolen plaatsvindt (als dit alles 

elders wordt geplaatst of wegvalt voor de gemeente), dan blijven de Gemeentegrot en Bosdries in gemeentelijk 

bezit en die vallen buiten de plannen die nu met de raad besproken zijn. Het gaat hier specifiek over het 

gebouw Polfermolen en de functies die daarin zitten. De Polfermolen BV blijft – ongeacht de uitkomst – altijd 

bestaan, wellicht krijgt de BV een andere naam, maar de Gemeentegrot en Bosdries blijven bestaan en blijven 

op dezelfde wijze onder de gemeente vallen. 

Reactie leden G. Silverentand-Nelissen en M. Knubben. 
 
Beantwoording burgemeester J. Schrijen inzake: cyclocross, garantstelling ad € 200.000,00, betaalde voorschot ad  
€ 160.000,00, bijdrage Stichting Valkenburg Promotion en provincie Limburg en brandveiligheid centrum. 
 
Toezeggingen burgemeester J. Schrijen: 

 Voor eind juni wordt inzichtelijk gemaakt of er meer financiële middelen nodig zijn of dat de gemeente nog een 

paar duizend euro terugkrijgt. De afrekening volgt later, want dat is aan de accountant. 

 De € 91.000,00 voor het plan van aanpak voor de brandveiligheid in het centrum is specifiek voor dit project. Op 

basis van die ervaringen wordt ook naar de aanliggende straten gekeken. Daarmee komt het college op een later 

moment bij de raad terug. Nu is het een eenmalig bedrag en uiteraard legt het college de voortgangsrapportages 

voor aan de raad, die zijn financieel van aard. 

Reactie lid G. Silverentand-Nelissen. 

7. Bespreekpunten:  

7.a Jaarstukken Polfermolen dienstjaar 2017 
 
 

Inbreng eerste termijn lid B. Hardij. 
 
Beantwoording wethouder R. Meijers inzake: openbaarheid stukken. 
 
Toezeggingen wethouder R. Meijers 

 De vragen inzake personeelskosten en exploitatiekosten, huurtoeslag en gemeentelijke belastingen zijn 

genoteerd maar de wethouder kan deze nu niet beantwoorden. De vragen worden zo spoedig mogelijk 

beantwoord. 

 De gemeente is aandeelhouder. In het verleden zijn onderliggende stukken ook in de openbaarheid besproken, 

maar de wethouder zegt toe na te kijken of dit is toegestaan. 
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Reactie lid W. Weerts. 

7.b Meerjaren onderhoudsplan Polfermolen Er wordt geen nadere informatie gevraagd. 
 

7.c Raadsinformatiebulletin (22) Evaluatie 
Kerststad Valkenburg aan de Geul 2017  

Inbreng leden R. Engels, W. Weerts en G. Silverentand-Nelissen. 
 
Beantwoording wethouder C. Bisschops inzake:  
compliment ten aanzien van opgestelde RIB. 
 
 
Toezegging wethouder C. Bisschops: 

 De uitgesproken aanbevelingen en zorgen worden meegenomen. 

 

8. Rondvraag Voor de rondvraag zijn geen vragen ingediend.  
 

9. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 21.08 uur de vergadering. Zij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng. 

 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 12 september 2018. 
 
 
 
M. Verheggen-Penders,            E. Theunissen, 
voorzitter             Commissiegriffier 
 
 


